
Sindikat Instituta "Jožef Stefan" 

L J U B L J A N A 

Z A P I S N I K  št. 1/20 
seje Izvršilnega odbora sindikata SVIZ/IJS z dne 8. 1. 2020 ob 15.00 v sejni sobi IJS 
  
Prisotni: R. Bevc, B. Črnič, M. Gams, M. Grmovšek Levec, J. Jakofčič, G. Kramberger, M. Koželj, J. Pungerčar, 
M. Štraus in I. Zajc. 
  
Odsotnost sta opravičili: A. Fekonja in T. Martun. 
  
Na sejo je bila vabljena tudi R. Gruden, ki pa je svojo odsotnost opravičila. 
  
  
1.         Potrditev točk dnevnega reda in zapisnika št. 13/19, seje z dne 5. 12. 2019  
  
Razširili smo drugo točka dnevnega reda in potrdili zapisnik št 13/19. 
  
2.         Tekoče zadeve 
  
a)         Zakon o znanstvenoraziskovalni in inovacijski dejavnosti  (ZZRID) 
  
Kot smo že na zadnji seji zapisali, je ZZRID v zadnjih fazah priprave. Na različnih nivojih potekajo razprave 
o tem, ali je zakon dober ali slab. SVIZ ocenjuje predlog zakona kot zelo dober in ga podpira. Eden od zelo 
pomembnih elementov obstoječega predloga zakona je tudi zakonska obveza postopnega povečevanja 
javnih proračunskih sredstev za raziskovalno dejavnost, z letno rastjo 0,1 odstotka bruto domačega 
proizvoda (tj. dodatnih 48 mio Eur na leto), do višine najmanj enega odstotka BDP. Kot vemo, trenutno ta 
sredstva znašajo le dobrih 0,4 % BDP. Pred kratkim, 6. 1. 2020, je predlog zakona podprl tudi Svet za 
znanost in tehnologijo Republike Slovenije (SZT), pri čemer so se njegovi člani strinjali tudi z določbo, da 
po izpolnitvi pogojev za upokojitev znanstveniki ne bi mogli več ponovno kandidirati za vodenje 
programov in projektov (62. člen zakona). Opozoril pa je na nekatere sporne rešitve. Neustrezno urejeno 
se jim zdi vprašanje lastnine premoženja javnih raziskovalnih zavodov (zdajšnja odsotnost predhodnega 
besedila 58. člena) in financiranje raziskovalcev, ki izpolnjujejo pogoje za upokojitev v višini le 50 odstotkov 
iz javnih sredstev (60. člen ZZRID). Predlog zakona je zdaj v medresorskem usklajevanju. 
  
Na sedanjo zapisano obliko zakona so se pritožili in je ne podpirajo v celoti v Koordinaciji samostojnih 
raziskovalnih inštitutov Slovenije (KOsRIS), Inženirski akademiji Slovenije (IAS) ter znanstvenih svetih 
Kemijskega inštituta in Instituta »Jožef Stefan«. Slednji je s tem v zvezi pripravil dopis, ki ga je naslovil na 
pristojno ministrstvo (MIZŠ). Glavna očitka temu zakonu sta odsotnost lastninske pravice inštitutov v 
besedilu zakona in, po njihovem, »prisilno upokojevanje« starejših raziskovalcev (60. in 62. člen).  M. 
Gams prav tako na osnovi razprave, ki so jo opravili na IAS, meni, da je obstoječa oblika ZZRID-a 
popolnoma nesprejemljiva in da zato zakona ne bodo podprli. 
  
b)        Druge tekoče zadeve 
  



Z januarjem se bodo neto plače nekoliko dvignile zaradi nove davčno razbremenjene plačne lestvice, na 
kar naj bodo naši zaposleni še posebej pozorni. 
  
  
  
c)         Dva nova člana predsedstva SK VŠZ SVIZ Slovenije 
  
S SVIZ-a Slovenije so nas seznanili z rezultati izpeljanih dopisnih nadomestnih volitev dveh članov 
predsedstva Sindikalne konference visokega šolstva in znanosti SVIZ Slovenije. Volitve so bile izpeljane 
sredi decembra 2019, in sicer so potekale po e-pošti z navodilom, da se glasuje za dva kandidata, medtem 
ko so bili kandidati za omenjeni mesti v predsedstvu sindikalne konference trije. V predsedstvo sindikalne 
konference sta bili izvoljeni sindikalni zaupnici Katarina Muha Košmrlj z Univerze na Primorskem in Tjaša 
Podpečan z Univerze v Ljubljani. 
  
3.         Priprave na finančno poročilo za leto 2019 
  
R. Gruden je sporočila, da moramo na AJPES do konca februarja 2020 oddati poročilo o poslovanju našega 
sindikata, kar je običajen postopek vsako leto. Po prvih pregledih smo poslovali v začrtanih okvirih. 
  
4.         Solidarnostna pomoč 
  
Prejeli smo prošnjo za solidarnostno pomoč. Delavka je v bolniškem staležu že več mesecev in se 
predvideva, da bo na bolniški odsotnosti še naprej. Prejema 70-odstotno bolniško nadomestilo plače in bi 
ji solidarnostna sredstva prišla zelo prav. Prisotni so se z dodelitvijo solidarnostne pomoči strinjali. 
  
5.         Razno 
  
a)         Za Atlantis bomo v januarju 2020 ponovno pričeli zbirati naročila za nakup novega seta 300 
vstopnic. 
  
b)        Božično-novoletno obdarovanje otrok naših redno zaposlenih sodelavcev je potekalo brez zapletov. 
Zahvaljujemo se vsem, ki so pri dogodku pomagali, prav posebej pa Damjani Nikovski. 
  
  
Seja je bila končana ob 16.30 
  
Sejo je vodil: G. Kramberger                                                                      Zapisnik pripravila:          M. Štraus P. 
                                                                                                                              Zapisnik pregledal:          J. 
Pungerčar       
  
Ljubljana, 14. 1. 2020 
  
  
Poslano:               - članom IO SVIZ/IJS, 
                                - članom NO SVIZ/IJS, 
                                - vodstvu IJS. 
  
 


